,聯合動態 United News

恒生樓高桌晚宴 20/2/2009

High Table Dinner of Hang Seng Hall



香港浸會大學經濟系曾澍基教授擔任恒生樓高桌晚宴主講嘉賓, 講題為「世界金融海嘯與中國經濟處境」。

The guest speaker, Prof Tsang Shu-ki from Department of Economics, Hong Kong Baptist University, delivered a talk on Global Financial Crisis and China's Economic Predicament to residents of Hang Seng Hall.

2009年周年研討會——「台前幕後説話劇」 6/3/2009

2009 Annual Workshop - Talking Over HK Plays On and Off Stage



周年研討會前 嘉賓合照。

The group photo taken before the workshop.



右起:嘉賓講者 香港特別行政區 立法會議員陳淑 莊女士;「眾」劇 團藝術主任、香 港中文大學藝術 行政主任兼邵逸 夫堂經理蔡錫昌 先生;一休7A

班戲劇組藝術總監梁承謙校友及大會主持書院校友會會長殷巧兒女 士於問答環節與台下師生交流意見。

From right: Guest speakers of the Workshop: Ms Tanya Chan, Member of the Legislative Council, Hong Kong Special Administrative Region; Mr Hardy Tsoi, Artistic Director of TNT Theatre, Arts Administrator of the Office of the Arts Administrator cum Manager of Sir Run Run Shaw Hall, CUHK; Mr Leung Shinghim, Yatyau Artistic Director of Class 7A Drama Group and the Moderator of the Workshop, Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association, exchanged ideas on the topic during the Question and Answer Session.

推薦下任聯合書院院長公開諮詢大會

23/2/2009 & 11/3/2009

Open Consultation Forums for the Appointment of the **Next Head of United College**



多位聯合書院教職員出席 教職員公開諮詢會,參與 討論。

United College staff members attended the consultation forum to exchange views and to

make recommendations for the working group s consideration.

為廣泛諮詢聯合書院 同學意見,工作小組 於思源文娛中心舉行 學生公開諮詢大會, 約三十名學生參加, 提出意見供「院長推 薦委員會|參考。



Another open consultation forum for students of United College was organised at the Si Yuan Amenities Centre. About 30 students attended the consultation forum.

〈藝術中與西〉工作坊——出入古人:二十世紀中國 繪畫(一)

"Art East and West Workshop" - Inheritance and Transcendence: The 20th Century Chinese Painting (I)

中大藝術系兼任講師張惠儀博士 向學員講解多位二十世紀中國畫 壇大師的藝術歷程及代表作品。

Dr Cheung Wai-yee, Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, CUHK, shared with



participants the art journey of some renowned twentieth century Chinese artists and their masterpieces.



參與工作坊的聯合同 學、教職員及校友與 張惠儀博士合照。

College students, staff and alumni posed a group photo with Dr Cheung Wai-yee after the last workshop.

書院成員榮獲醫學院第十二屆最傑出教師獎 College Member Won the Master Teacher from Faculty of Medicine

本院那打素護理學院鄺鄭健芳教授 榮獲中大醫學院第十二屆最傑出教

College Member, Prof Karis Kwong from the Nethersole School of Nursing, won the Master Teacher award from Faculty of Medicine in 2009.

